
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI COMANESTI 

Proces-verbal 
incheiat astazi 28.01.2021 in sedinta ordinara 

a Consiljului Local al orasului Comanesti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispozitia nr. 142/21.01.2022, facandu-1i-se 
cunoscutd ordinea de zi prin adresa nr. 23916/21.01.2022. 

Se face prezenta. Sunt prezenti 17 consilieri. Domnii consilieri Anastasiu Constantin 
si Constantin Stefan sunt prezenti prin intermediul online. Fiind intrunita majoritatea, 
lucedrile sedintei pot incepe. 

Se da cuvantul drei Prisacariu Elena Mihaela - pentru a da citire ordinei de zi. 
Dra. Presedinte de sedinta - Prisacariu Elena Mihaela : - inainte de a incepe, supunem la vot 
procesele verbale ale sedintor din data de 20.12.2021 si 24.12.2021. 

Se aproba in unanimitate. 
Se supune la vot completarea ordinii de zi: 

- Project de hotdrare privind aprobarea listei asociatiilor/fundatiilor carom li se aproba 
incheierea de conventii pentru acordarea de servicii de asistenta sociala in anul 2022. 

Se aproba in unanimitate. 
Presedinte de sedinta - dra Prisacariu Elena Mihaela , dã citire ordinii de zi: 

1. Project de hotdrare privind aprobarea Listei provizorii de investitii pentru anul 2022 la 
Spitalul ordsenesc „Ioan Lascar" Comdnesti. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedintd intreabd dacd mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

2. Project de hotarare privind organizarea retelei scolare la nivelul Orasului Comanesti pentru 
anul 2022-2023. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreabd dacd mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

3. Proiect de hotardre privind contracte de concesiuni i inchirieri terenuri. 
D1 consilier local Dane Irinel prezintã concesiuni i inchirieri pe anexe: 
Anexal: Incheiere contracte de concesiune teren- prin schimbarea beneficiarilor 

- Oltean Adrian Dan/ Olaru Constantin, Olaru Adriana/ Al Parcului/ garaj/23,9mp 
- 1ftimoaie maria/ Bogdanescu Razvan Allen/St Cel Mare / extindere apartament/28mp 

Anexa 2: Incheiere spatii prin licitatie publicd 
- Str Tudor Vladimirescu, nr. 9/ activitatii educationale/ 5 spatii 

Anexa 3: Incheiere act additional la contractual de chine teren existent 
- Compania Nationald de Loterie Romand/ str Republicii/ spatiu comercial 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreabd dacd mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

4. Project de hotardre privind modificarea unor caracteristici tehnice a unui bun din domeniul 
public al orasului Comanesti, judetul Bacau. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedintä intreabd daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aprobd in unanimitate. 



5. Project de hotarare privind aprobarea aril in folosinta gratuita a imobilului situat in orasul 
Comanesti str. Liceului, nr. 6 catre Asociatia Robert Cole. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

6. Project de hotarare privind aprobarea cheltuielilor de intretinere i functionare pentru 
Centrul de Informare Turisticd Comanesti, pentru anul 2022. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba dacd mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

7. Project de hotarare privind aprobarea cheltuielilor de intretinere i functionare a Centrului 
de Tineret Comanesti, anul 2022. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreabA daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

8. Project de hotarare prjvind aprobarea cheltuielilor de intretinere i functionare pentru Baia 
Carpati- anul 2022. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

9. Project de hotarare privind numirea unui cenzor la S.C. APA SERV TROTUS SRL 
D1 consilier local Laic Robert Constantin: Propun pe dna Patrulea Emilia actualul cenzor la 
SC Apa Serv Trotus SRL. 

Dra. Presedinte de sedinta: nu mai sunt alte propuneri 
Se supune la vot. Se desfa'soara. votul secret. Dupa numgrarea voturilor dna Patrulea Emilia 
obtine - 16 voturi - Da si 1 vot - abtjnere. Nu au participat la vot consilierii locali: 
Constantin Stefan i Anastasiu Constantin. 
10. Project de hotarare privind aprobarea modelului de legitimatie pentru alejj locali. 
D1 Primar: Pentru modelul de legitimatie trebuie sä facem o propunere conform legii ,ca 
acesta sá fie aprobat in Consiliul Local. Legislatia propune un model general. Propun 
completarea proiectului de hotarare asi cu aprobarea smodelul semnului distinctive, 
conform modelului propus in lege, adaptat la orasul nostrum. Propun sa II aprobam acum. 
Sunt consilieri locali, care nu stiu procedura si au facut sesizare pe la Prefectura, cerand 
Prefectului sä faca legitimatii. Prefectul nu face legitimatii, legitimatia se face de catre noi si 
se tine la purtator. Cand aveti Cate o problema de acest gen, nu trebuie sa scrieti la Prefect, 
nici la Subprefect, nici la Ministru, veniti i faceti propunere la UAT-ul de unde apartineti si 
noi facem legitimaii. Daca acel consilier era istet, venea cu o propunere de HCL. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot cu propunerea dlui primar, ca pe langa legitimatii 
sä se aprobe si un semn distinctiv, conform modelului din lege! Se aproba in 
unanimitate. 

11. Project de hotarare privind alegerea pres,edintelui de sedinta. 
DI consilier local Laic Robert Constantin: propun Presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 
luni - pe domnul consilier local Anastasiu Constantin. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreabà daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aprobd in unanimitate propunerea dlui Laic 
Robert Constantin. 

12. Informare - Raport privind activitatea asistentilor personali desfa.suratà in semestrul II - 
2021. 
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Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba daca. mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. S-a luat la cunostinta. 

13. Informare - Analiza activitatilor pe trimestrul IV 2021 la SPCLEP Comanesti. 
Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba dacã mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. S-a luat la cunostinta. 

14. Alte probleme. 
14/1. Project de hotarare privind aprobarea listei asociatiilor/fundatiilor carora li se aproba 
incheierea de conventii pentru acordarea de servicii de asistenta social in anul 2022. 

Materialele au fost la comisii. Dra. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot! Se aproba in unanimitate. 

D1 primar: As don i sä fac niste precizari. Noi, in fiecare an, pe 30 decembrie, facem 
Festivalul de Datini i Obiceiuri Stramosesti. Am reusit sä ii promovam la nivel National si 
chiar international, am putea spune. A fost promovat in mai multe publicatii intemationale. 
Este un festival foarte mediatizat i foarte cunoscut. Pentru ca legislatia nu ne permitea 
organizarea acestui eveniment decat in anumite conditii, adica sa asiguram minim 4 mp 
pentru fiecare participant, sa nu fi participat mai mult de 1000 de persoane, era imposibil ca 
noi s putem organiza acest festival, Sunt persoane care au inceput sã strige ca nu tinem 
festivalul, dar acea persoand habar nu are cum a ajuns festivalul la nivelul acesta. Ce 
implicare a avut UAT-ul ea sa putem ajunge la nivelul acesta. Guvemul a dat o derogare 
pentru 31 decembrie si 1 ianuarie ca sa se poata tine anumite activitAti specifice sfasitului de 
an. S-a incercat sa se duca lumea in eroare c i pe data de 30 decembrie era permis de lege. 
Festivalul nu s-a putut tine, motivat i justificat de faptul cA suntem in plind pandemie si, 
astfel, nu se puteau respecta restrictiile impuse de catre lege. Am facut precizarea aceasta 
pentru cà astazi ne aflam la un coeficient de infectare , in orasul nostru, de 9,21%. Daca 
tineam festivalul, acesti domni ar fi zis — ca primarul a organizat festivalul i lumea s-a 
imbolnavit. Eu am respectat legea. Primarul unei localitati din zona. a declarat primul cä ei 
vor organiza festivalul pe 31 decembrie, dar nu a putut participa la eveniment fiindca. era 
bolnav de covid. Nu trebuie sa ne batem joc de populatie si sa ne facem popularitate, nu e 
bine. Sunt familii care si-au pierdut persoane dragi 5i nu te poi justifica in fata lor CA - atat 
imi este mie de drag festivalul ca. nu conteaza de mai mor 20, 100 de persoane i ca trebuie 
Cu once pret sa-1 organizam . Trebuie sA fun responsabili in tot ceea cc facem. Festivalul 
nostru este unic in lume pentru ea eu am stiut sa-1 organizez i sa-1 promovez in asa fel incat 
acesta sA i-a aceasta amploare. Cu acest lucru eu mA mandresc i trebuie sA ne mandrim cu 
totii. Festivalul de la Comanesti este comparabil cu Untold Cluj in ceea ce priveste 
aglomeratia din acest oras, desi acolo a venit lume de peste tot , dar ei au avut posibilitatea 

testeze, sa-i verifice . La noi nu am fi putut sa ii testam, verificam. VA urez un an bun, 
frumos, si sanatos. 

Dl. Presedinte de sedinta: Daca nu mai sunt alte probleme, declar inchise Iucrarile 
sedintei de astazi. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
Presedinte de sedinta, 	 Secretar, 

Consilier local 	 jurist Daniela ChinilA 
Prisacariu Elena Mihaela 

intocmit, 
insp. Tiurtiuca Elena 
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